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Skolebestyrelsen 
Ungarnsgade 13, 2300 København S 

T: 3317 5000 / E:  shorst14@gmail.com 
Skolenr. 31165 / Skolekode: 101058 / www.lps.kk.dk 

 
 
 

 

Referat af 9. ordinære møde i skolebestyrelsen 
skoleåret 2022/23  

Onsdag d. 14. juni 2023 kl. 17.30–19.00 på Lilleskolen, Wittenberggade 2-4 
 
Tilstede: Haydee, Dorthe, Camilla, Sebastian, Valde, Rasmus, Anette (referent) 
Afbud: Allan, Nicolaj, Mikkel, Nathalie, Jens, Emilie, Mariane 
 
1. O Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

Dagsorden godkendt uden ændringer. Referat blev godkendt pr. email. 
Mødet var blevet forkortet og uden spisning pga. arrangement for nye 0.kl. og deres forældre fra kl. 
16.30. 

2. O Meddelelser fra formanden 
Der er landsmøde for Skole og Forældre til efteråret, hvor der kan sendes tre delegerede fra bestyrelsen. 
Camilla melder sig til at være delegeret. Til næste møde besluttes det endeligt, hvem der deltager. Hvis 
man har interesse, skal man melde sig til Sebastian 

3. O  Meddelelser fra skolelederen 
Der er fuld gang i skemalægning. Der er lavet to rul, hvor lærerne har haft mulighed for at gennemse 
skemaerne. 
 
Der har været ansættelsessamtaler de seneste dage. 8 ud af 10 stillinger er på nuværende tidspunkt blevet 
besat. Ledelsen oplever at det er nogle dygtige og kompetente kandidater, der er blevet ansat. Ledelsen 
oplever gennerelt, at der er stor efterspørgsel på lærerne, hvorfor ledelsen bliver nødt til at rykke hurtigt, 
når der kommer kvalificerede kandidater. 
 
Ledelsen har pt. en HR-praktikant på skolen, der hjælper med at afdække, hvordan LPS kan optimere 
pre- og onboarding af nye medarbejdere. 
 
Der er slået en sekretærstillingen op på 30 timer for Jettes stilling. Der vil være samtaler d. 27. juni. 
 
Anette Petersen (afdelingsleder på Storeskolen) er blevet konstitueret souschef indtil stillingen bliver 
besat. Der regnes med at være samtaler til souschefstillingen i august. 
 
Adspurgt om RS’ 100 første dage, giver RS udtryk for, at han er ved rigtig godt mod. RS oplever en 
personalegruppe, der er har meget at byde på. RS ser et personale, der rigtig gerne vil være med til at 
skabe noget nyt – der er en god energi. RS er opmærksom på, at der er nogle procedurer, der skal støves 
af og evalueres. RS oplever, at det er vigtigt, at der gives plads til at dvæle ved nogle af 
udviklingsprojekter og indsatser som er sat i gang. Den største udfordring er pt. at være til stede på begge 
matrikler. 
 

4. O Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 
Intet til referat da ingen af disse deltog. 
 

5. O Meddelelser fra elevrådsrepræsentanterne 
Intet nyt at berette. Der er endnu ikke valgt nye elevrepræsentanter til skolebestyrelsen. 
 

6. O Orientering fra KKFO 
Udgår da der ikke er en repræsentant til stede. SB opfordrer Mikkel til at være repræsentant for 
KKFO’en, da han er det eneste medlem fra bestyrelsen, der stadig har et barn i KKFO’en. 
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7. O Status på Modtageklasser med børn fra Ukraine 

Skolen giver kort status, især med fokus på indslusning i almenklasserne 
 
Der er sat gang i udslusningen af de ukrainske elever, således at næste alle elever har undervisning i 
almenklasserne. Der er ligeledes nogle af de ukrainske elever, som sluses helt ud i almenklasserne efter 
sommerferien. 
SB gør opmærksom på, at det er vigtigt, at kontaktforældrene i de berørte klasser orienteres, så de kan 
tage hensyn til den ukrainske forældregruppe i deres kommunikation, således at de bliver godt integreres. 
 
Generelt er der en dækningsprocent på 60% af de ukrainske klasser på Amager. Forvaltningen er ved at 
se på, hvad man kan gøre med de tomme pladser. Et forslag er at omdanne ukrainerklasserne til 
almindelige modtageklasser. LPS vil højst sandsynligt blive tilbudt at oprette en modtageklasse. Så snart 
RS ved mere, sættes punktet på dagsordenen til videre drøftelse.  
 
Pt. modtager vi NIK-børn (Ny i København – dvs. børn fra udlandet der vurderes til gå stortset direkte 
ind i en almenklasse). Vores DSA-vejleder er i gang med at lave et indkøringsprogram for alle 
tosprogede børn på LPS. Der er planlagt efteruddannelse af lærerne i DSA (Dansk som andetsprog). 
 

8. D/B Skolebestyrelsens årlige beretning  
Udkastet (bilag) til beretning drøftes mhp. godkendelse.  
 
De tilstedeværende finder, at den årlige beretning kan godkendes, dog var der forslag om et par enkelte 
tilføjelser som Sebastian indføjer. Den reviderede version sendes med ud med referatet til endelig 
godkendelse af hele bestyrelsen pr. email, hvorefter den formidles til skolens brugere via Aula og 
hjemmeside. 
  

9. D Evaluering af skolebestyrelsesarbejdet i år og planlægning af næste år 
Vi drøfter hvordan året er gået og hvad vi ønsker at arbejde med næste år, inkl. hvilke dage vi skal 
mødes. 
 
Generelt: 
I forhold til de indkomne punkter vil formandskabet gerne udarbejde et udkast til et årshjul. 
 
Der er et ønske om, at der tages flere temaer op, og der gives plads til en grundig drøftelse og 
bearbejdning af disse temaer. 
 
Generelt er der enighed om, at det er vigtigt, at der bliver fulgt op på de emner, der tages op på SB-
møderne. 
 
I forhold til mødeafholdelse er det vigtigt, at vi løbende arbejder med at have en positiv og anerkendende 
tilgang og accept af hinandens holdninger uagtet, hvor forskellig de er. 
 
Forslag til temaer/emner: 

1. Kommunikationsprincipper for skolen 
2. Samtalesaloner for kontaktforældre.  
3. Webinar 
4. Overgange (frikvarter til klasse, stor- til lilleskole, KKFO til skole osv.…) 
5. Hvordan tiltrækker vi flere elever? 
6. Hvordan styrkes elevrådet og deres deltagelse på SB-mødet – herunder hvordan inddrages det 

lille-elevråd bedre. 
 
Det foreslås, at mødedagen for SB-møderne om onsdagen bibeholdes. Sebastian og RS aftaler en 
møderække. Bestyrelsen er glad for at møderækken står i dagsordenen. 
 



3 
 

10. D/B Planlægning af bestyrelsens aktivitet til Skolens fødselsdag i august 
Bestyrelsen plejer at have en bod til fødselsdagsfejringen i august. Vi drøfter hvad vi gør i år, og aftaler 
hvem der gør hvad. 
 
KKFO’en vil gerne være en større del af skolens fødselsdag.  
Skoleledelsen foreslår baseret på ønsker fra medarbejdere, at skolens fødselsdagen re-tænkes. Det 
foreslås bl.a. at skolens fødselsdagen lægges i juni og har mere fokus på at eleverne præsenterer 
skolearbejde det har lavet forinden. 
 
SB kommentar: 
• Det er ærgerligt at miste en af de få traditioner som skolen har. SB foreslår derfor, at der laves to 

arrangementer – fødselsdag & noget lignende a lá store praledag. 
• God ide at åbne storskolen, så både elever og forældre får et indblik i, hvad der sker på storskolen. 
• Rigtig fint at inddrage KKFO’en og deres pædagoger til bla. at tage sig af en lille gruppe elever, så 

de føler sig trygge.  
 
I år holdes den traditionelle fødselsdag d. 23. august. Og der arbejdes videre med at udvikle et koncept. 
RS orienterer om det videre forløb. 
 

11. O Eventuelt 
Der er forslag om at første møde efter ferien lægges onsdag d. 16. august 2023.  
 

12. D Evaluering af mødet 
Kort runde om hvad vi synes har været godt og ikke godt ved dette møde. 
Udgik pga. tidsmangel 
 

13. O Sager vedrørende enkeltpersoner 
Intet til referat 

O: Orientering  D: Debat B: Beslutning 
 


